

توصية لجنة المراجعة على إختيار مراجعي حسابات للشركة وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع الثاني والثالث للعام المالي 2022م والربع الأول من عام 2023 م وتحديد أتعابهم.

**Audit Committee Recommendation on the selection of the company's External Auditor to Examine, Review and Audit the Financial Statements for the Second, Third, and Annual of the 2022 Fiscal year and the First quarter of 2023, and determine their fees.**

**Audit Committee Members**

Mr. Hisham Al-Akil – Chairman  
Dr. Peter Hugger – Member  
Mr. Abdullah Al-Farraj – Member  
Mr. Tariq Zaino – Member

**أعضاء لجنة المراجعة:**

السيد/ هشام العقل - رئيس اللجنة  
الدكتور / بيتر هوغر - عضو  
السيد/ عبدالله الفراج - عضو  
السيد / طارق زينو - عضو

**Audit Committee Secretary**

Mr. Abdulrahman Al-Bedawi

**سكرتير لجنة المراجعة**

السيد / عبدالرحمن البديوي

**Audit Committee resolved as follows:**

**قررت لجنة المراجعة التالي**

Audit Committee selected KPMG Professional Services, Certified Public Accountants and Al-Azem, Al-Sudairy, Al Shaikh – Crowe Global) as Saudi Re Joint External Auditors for undertaking Statutory Audit of the Company's Financial Statements for the year ending 31 December 2022 and Three Quarterly Audit reviews of the Company's Financial Statement for the periods ending 30 June 2022, 30 September 2022, 31 March 2023 and recommended the same to the Board of Directors for their recommendation to General Assembly for approval.

إختارت لجنة المراجعة شركة<sup>1</sup> عبدالله محمد العظم والسديري وال الشيخ وشركة كي بي إم جي الفوزان وشركاه محاسبون ومراجعون قانونيون كمراجعين حسابات مشتركين للشركة السعودية لإعادة التأمين "إعادة" لفحص القوائم المالية للربع الثاني والثالث للعام المالي 2022 م والربع الأول من عام 2023 م، والتوصية بذلك لمجلس الإدارة لتوصيتهم إلى الجمعية العامة للموافقة عليها.

Reasons for selection are as follows:-

- 1) The External Auditors staff experience and expertise
- 2) External Auditors independence
- 3) Insurance and Reinsurance Industry experience
- 4) Experience in IFRS 17 Standards

1. خبراء وخبرات موظفي مراجعي الحسابات.

2. إستقلالية المدققين الخارجيين.

3. خبرة سابقة في صناعة التأمين وإعادة التأمين.

4. الخبرة في المعيار الدولي للتقرير المالي (IFRS -17)

External Audit Service	KPMG Professional Services	Al-Azem, Al-Sudairy, Al-Shaikh – Crowe Global
Total Amount (SAR)	1,475,000	455,000
Gross Total Amount (SAR)	1,930,000	

خدمة المراجعة الخارجية	العظم والسديري وال الشيخ	كي بي إم جي
مجموع المبلغ (ريال)	455,000	1,475,000
إجمالي المبلغ (ريال)	1,930,000	

أقرّ أنّ القرار المذكور أعلاه تم اتخاذه في اجتماع لجنة المراجعة المنعقدة في الرياض بتاريخ 25 يناير 2022 المملكة العربية السعودية .

I certify that the above decision was taken at the First Audit Committee Meeting held on Tuesday, 25-Jan-2022 in Riyadh – Kingdom of Saud Arabia

**Hisham Al-Akil**  
Chairman of Audit Committee  
Date : 25/01/2022

**هشام العقل**  
رئيس لجنة المراجعة  
التاريخ : 2022/1/25



<sup>1</sup> شركة عبدالله محمد العظم و سلمان بندر السديري و مصعب عبدالرحمن ال الشيخ - العظم والسديري وال الشيخ وشركاؤهم محاسبون ومراجعون قانونيون